

ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐ

Արաքս Փաշայան, պ. գ. թ., դոցենտ

Աշխատում է ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի արաբական երկրների բաժնում՝ որպես ավագ գիտաշխատող: Զբաղվում է արաբական երկրների ներքին և արտաքին հիմնախնդիրների, «Իսլամական համագործակցություն» կազմակերպության, ինչպես նաև «քաղաքական իսլամի» ուսումնասիրությամբ:

Վահրամ Պետրոսյան պ. գ. թ., դոցենտ

Երևանի պետական համալսարանի միջազգային հարաբերությունների ֆակուլտետի միջազգային հարաբերությունների և դիվանագիտության ամբիոնի դոցենտ է: Զուգահեռաբար վարում է ԵՊՀ հայագիտական հետազոտությունների ինստիտուտի հայ-քրդական առնչությունների բաժնի վարիչի պաշտոնը: Զբաղվում է քրդագիտական հիմնախնդիրներով, Թուրքիայի և ԱՄՆ-ի արտաքին քաղաքական խնդիրների ուսումնասիրությամբ:

Նատալյա Սլաբոդյան պ. գ. թ.

Տ. Շևչենկոյի անվան Կիևի ազգային ինստիտուտի ռազմական և միջազգային հումանիտար իրավունքի խնդիրների գիտահետազոտական բաժնի ավագ գիտաշխատող է: Զբաղվում է մերձավորարևելյան տարածաշրջանում ԱՄՆ և Ռուսաստանի արտաքին քաղաքականության գործիքակազմի ուսումնասիրությամբ, ինչպես նաև գլոբալացման պայմաններում Պարսից ծոցի երկրների ներքին և արտաքին խնդիրների հետազոտությամբ:

Աղավնի Հարությունյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Արևելյան Ասիայի երկրների բաժնի ավագ գիտաշխատող է: Զբաղվում է Մերձավոր Արևելքի և Եվրասիական և ասիական-խաղաղովկիանոսյան տարածաշրջաններում Չինաստանի Ժողովրդական Հանրապետության քաղաքականության հիմնահարցերի ուսումնասիրությամբ:

Նարեկ Մկրտչյան

Երևանի պետական համալսարանի համաշխարհային պատմության ամբիոնի ասպիրանտ է: Գիտական հետաքրքրությունների շրջանակը ներառում է Միջին Ասիայի՝ մասնավորապես Ղազախստանի,

հետխորհրդային ազգաշինության և արդիականացման գործընթացների համեմատական ուսումնասիրությունը:

Արծրուն Հովհաննիսյան

ՀՀ ՊՆ մամուլի քարտուղար, ռազմական վերլուծաբան, ՀՀ ԳԱԱ պատմության ինստիտուտի հայցորդ, զբաղվում է ռազմարվեստի պատմության և տեսության, սպառազինությունների զարգացման հարցերով, ինչպես նաև տարածաշրջանային ռազմաքաղաքական զարգացումների ուսումնասիրությամբ:

Վահրամ Տեր-Մաթևոսյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Մերձավոր Արևելքի տարածաշրջանային միջազգային հարաբերությունների ուսումնասիրության բաժնի ավագ գիտաշխատող է: Զբաղվում է Թուրքիայի նորագույն պատմության և տարածաշրջանային անվտանգության խնդիրներով:

Նարեկ Գալստյան ք. գ. թ., դոցենտ

ԵՊՀ միջազգային հարաբերությունների ֆակուլտետի քաղաքական ինստիտուտների և գործընթացների ամբիոնի դոցենտ է: Մասնագիտական հետաքրքրությունների շրջանակը ներառում է եվրոպական ինտեգրման ռազմական և քաղաքական ասպեկտները, եվրոպականացումը, տարածաշրջանայնությունը, ՀՀ և ԵՄ-ի արտաքին և անվտանգային քաղաքականությունը:

AUTHORS

Araks Pashayan (PhD), assoc. prof.

Senior Research Fellow at the Department of Arab Countries at the Institute of Oriental Studies NAS RA. Main fields of her research include domestic and foreign political issues of Arab Countries, Organisation of Islamic Cooperation, as well as “political Islam”.

Vahram Petrosyan (PhD)

Associate Professor of the Department of International Relations and Diplomacy of the Faculty of International Relations of the Yerevan State University (YSU). He is also the head of the Department of Armenian-Kurdish Relations at the Institute of Armenian Studies, YSU. Main fields of his research include the problems of Kurdish studies and the Turkish and U.S. foreign policy issues.

Natalia Slobodyan (PhD)

Senior Research Fellow at the Department of the problems of Military and International Humanitarian Law at the Military Institute of T. Shevchenko, National University of Kiev. Main fields of her research include the study of U.S. and Russia foreign policy instruments in the Middle East region as well as the domestic and foreign policy issues of Persian Gulf countries in the context of globalization.

Aghavni Harutyunyan (PhD)

Senior Research Fellow at the Department of Eastern Asian Studies at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main areas of her research include China's foreign policy in the Middle Eastern, Eurasian and Asia-Pacific regions.

Narek Mkrtchyan

PhD student at YSU, Department of World History. The scope of his research refers to the comparative analysis of Post-Soviet nation building of Inner Asia and especially that of Kazakhstan.

Artsrun Hovhannisyan

Press Secretary of MoD of RA, defense analyst. The main fields of his research include the warfare and defense theories, armament technologies, regional military-political issues.

Vahram Ter-Matevosyan (PhD)

Senior Research Fellow of the Department for Regional International Relations Studies of the Middle East at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of his research include the modern history of Turkey and regional security issues.

Narek Galstyan (PhD)

Associate Professor at the Chair of Political institutions and processes of the Faculty of International Relations of YSU. His professional interests include political and military-political aspects of European integration, Europeanization, Regionalism, Foreign and Security policy of RA and EU.

АВТОРЫ

Аракс Пашаян к.и.н., доцент

Старший научный сотрудник отдела Арабских стран Института востоковедения НАН РА. Занимается внутренними и внешнеполитическими проблемами арабских стран, изучением вопросов организации “Исламского сотрудничества ” и политического ислама.

Ваграм Петросян к. и. н.

Доцент кафедры международных отношений и дипломатии Факультета международных отношений Ереванский государственный университет (ЕГУ). Заведующий отдела армяно-курдских отношений Института Армяноведческих исследований ЕГУ. Занимается изучением проблем курдоведения, а также внешней политики Турции и США.

Наталия Слободян к.и.н.

Старший научный сотрудник, научно-исследовательского отдела проблем военного и международного гуманитарного права, Военный институт Киевского национального университета им. Т. Шевченко. Занимается изучение инструментов внешней политики США и России в ближневосточном регионе, исследует внутренние и внешнеполитические проблемы стран Персидского залива в условиях глобализации.

Агавни Арутюнян, к. и. н.

Старший научный сотрудник отдела Стран Восточной Азии Института востоковедения НАН РА. Изучает вопросы политики КНР в ближневосточном, евразийском и азиатско-тихоокеанском регионах.

Нарек Мкртчян

Аспирант ЕГУ, кафедры всеобщей истории. Сфера его исследований включает сравнительный анализ постсоветского государственного строительства Центральной Азии, в особенности Казахстана.

Арцрун Оганесян

Пресс Секретарь МО РА, военный аналитик. Занимается вопроса-ми военного искусства, военной теории и развития военной техники, изучает региональные военно-политические процессы.

Ваграм Тер-Матевосян, к. и. н.

Старший научный сотрудник отдела Исследований региональных международных отношений Ближнего Востока Института востоковедения НАН РА. Занимается изучением новейшей истории Турции и вопросами региональной безопасности.

Нарек Галстян к.п.н.

Доцент кафедры Политических институтов и процессов факультета Международных отношений ЕГУ. Профессиональные интересы включают политические и военно-политические аспекты европейской интеграции, европеизацию, регионализм, внешнюю политику и политику безопасности РА и ЕС.